
W dniu 16 stycznia 2007 r. w ROM-E Metis odbyło się spotkanie doradców zawodowych 

poradni psychologiczno-pedagogicznych.  

Celem spotkania było zaprezentowanie stanowisk doradców zawodowych dotyczących 

istotnych kwestii poradnictwa zawodowego, identyfikacja potrzeb w tym zakresie, wymiana 

doświadczeń oraz integracja doradców zawodowych poradni psychologiczno-pedagogicznych 

naszego regionu. Spotkanie prowadziły Anna Grzegorzewicz-Brzóska i Magdalena Lipiak 

konsultanci z Pracowni Doskonalenia i Doradztwa Zawodowego ROM-E Metis. 

W spotkaniu udział wzięli doradcy zawodowi z Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych z 

Bierunia, Chorzowa, Mikołowa, Katowic, Piekar Śląskich, Pyskowic Śląskich, Tychów, Raciborza, 

Sosnowca, Świętochłowic, Wodzisławia Śląskiego. 

Wystąpienie p. Małgorzaty Kusiny i p. Agnieszki Stasiczek z Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej nr 1 w Katowicach o problemach w pracy doradcy zainicjowało oŜywioną dyskusję. 

W jej podsumowaniu nazwano najpilniejsze potrzeby w zakresie orientacji i poradnictwa 

zawodowego. 

Problemy, które najczęściej były zgłaszane to: 

� moŜliwości kształcenia uczniów o specjalnych potrzebach edukacyjnych, szczególnie 

przewlekle chorych, z zaburzeniami zachowania, słabszymi moŜliwościami intelektualnymi, 

� szczupłość metod stosowanych w poradnictwie zawodowym jak i szkoleń w tym zakresie, 

� brak informatorów o szkołach dla uczniów o specjalnych potrzebach edukacyjnych. 

 

Kolejnym punktem spotkania było przekazanie informacji na temat programu „Europaass”. 

Uczestnicy seminarium otrzymali materiały z Krajowego Centrum Europass, które przekazała Anna 

Grzegorzewicz-Brzóska. 

Kolejny termin spotkania doradców zawodowych poradni psychologiczno-pedagogicznych 

ustalono na 27 marca 2007 r. w siedzibie ROM-E Metis. Tematem spotkania będzie analiza SWOT 

i moŜliwości jej zastosowania w poradnictwie zawodowym. 

W imieniu organizatorów dziękujemy doradcom zawodowym poradni psychologiczno-

pedagogicznym za aktywny udział w spotkaniu, zaangaŜowanie i wolę dalszego działania. 

Spotkanie doradców zawodowych i poruszane na nim problemy stały się inspiracją do 

zorganizowania seminarium „Znaczenie poradnictwa zawodowego w kształceniu uczniów 

o specjalnych potrzebach edukacyjnych”, które odbędzie się w lutym, a z którego sprawozdanie 

zamieścimy takŜe na stronie Ośrodka. 


